
Referat af møde i Kongelundsgruppen d. 4. 6. 2023 

Vi var 12 personer til mødet. 

1. Dirigent : Helge Bønløkke 

2. Referent : Ilona Csiky 

3: Siden sidst: Referat af stromødet. Mette Roerup har fremhævet problemet 

for de unge i Avnstrup. De har ingen penge til transport, derfor har Mette 

Roerup foreslået, en ”Rejsefond” til beboerne der ikke får penge. Pengene 

kan indbetales på Mette Roerups mobilpay 4043 3661 kode Avnstrup. Der 

blev besluttet, at give penge fra cigarkassen. 

Diskussionen fortsatte om den pris som Jørgen har foreslået, hvad er mest 

hensigtsmæssig, en kendt person, eller organisation. Da det skal søges om 

fondsmidler, så kan en organisation eller person få opmærksomhed. 

Ulla L. har fortalt, at BfA ikke deltager i Folkemødet i år. Derfor arbejdes med 

tanken om, at deltage på Ungdommens Folkemøde i Valbd. 6.-7. september. 

Forslaget er at BfA deltager den 1. dag og medtager håbets træ og der 

efterlyses ideer/forslag til quiz. Planlægningsmøde hos Ulla og Per d. 20.6. 

4: der var ingen bemærkning. 

5: Per har foreslået, at BfA skal fortælle mere om, at Danmark ikke tager 

mange kvoteflygtninge og presse på, at regeringen tager 500 kvoteflygtninge. 

Karin fortalte, at hun har kontaktet Blindesamfundet, for at Mahmood kunne 

få hjælp, da hans syn bliver dårligere. Han skal kontakte Blindesamfundets 

Vejle område. 

6. Næste møde d. 3.9.2023 hos Else Margrethe 

Ønsker alle en dejlig sommer.


